
  

 

 

 

Norrtälje den 22 april 2024 

 

Interpellation till Kommunstyrelsens ordförande Lotta Lindblad 
Söderman (M) angående 

Åtgärder mot bostadskrisen 

Bostadsbyggandet har tvärnitat och bostadskrisen är akut. Det är många 

byggnadsarbetare som redan har fått lägga hjälmen på hyllan på grund av uppsägning. 

Arbetslösheten bland byggnadsarbetare är nu över 10 procent i vår kommun och flera 

hundra varsel väntar under våren. Samtidigt består bostadsbristen, och många unga 

kan inte flytta hemifrån. 

 

Detta får inte bara konsekvenser här och nu utan också för lång tid framöver. 

Stockholms Handelskammares rapport Notan för byggkrisen visar att om inga åtgärder 

sätts in kan Stockholms län och Uppsala län få ett produktionsbortfall motsvarande 

över 340 miljarder kronor fram till 2030.  

 

Dessutom har högerstyret låst handbromsen för flera planerade bostadsprojekt i 

kommunen och dessutom slagit bottenrekordet att anta noll bostäder och 

företagslokaler i nya detaljplaner under förra året. Det blir sammantaget en mycket 

oroande dubbelsmäll mot bostadsbyggandet i Norrtälje. 

 

En kommun som inte bygger är en kommun som inte växer. Och en kommun som 

inte växer halkar definitivt efter. Med så stora demografiska utmaningar som Norrtälje 

har kan konsekvenserna av detta bli omfattande.  

 

Socialdemokraterna undrar därför: 

- Avser Kommunstyrelsens ordförande att vidta några åtgärder för att motverka 

bostadskrisen? 

 

För Socialdemokraterna, 

Ulrika Falk, Oppositionsråd  


